
Zápis z výborové schůze MO ČRS Strakonice
7.8.2006

 

Výbor se uskutečnil jako výjezdní. Byla učiněna prohlídka rybníka Komora a kontrola zde probíhajících 
prací. Konstatováno bylo, že práce probíhají dobře a oprava hráze se chýlí k úspěšnému konci. Dále došlo 
k prohlídce pískovny v Sedlíkovicích, zde byla shledána nutnost prořezu stromů z důvodu malého počtu 
míst pro rybáře. Bude provedeno v zimním období.

 

1)      Prezence

a)      Přítomni   : Jungvirt, Novotný, Šmat, Gracík, Šobr, Metelec, Hnilička, Erhart(DK)

b)      Omluveni : Paul, Petráš, Feistmantl, Mareš, Švelch

2)      Došlá pošta

a)      Faktury – Salvete - doprava, Eurotel, PHM, JčÚS – štika, pstruh, TJ Sokol - nájem.

b)      Výkaz Práce 2-04 od ČSÚ, zajistí Mareš.

c)      Přehled o předpokládané výrobě násad od JčÚS, zajistí Novotný

3)      Kontrola úkolů

a)      Vypouštěcí zařízení Blatský. Úkol trvá. (Paul)

b)      Oprava střechy na garáži, hotovo by mělo být do konce září. Ohlášení na MÚ provede Paul.

c)      Podle sdělení Metelce nebude pan Eliášek vést kroužek ve Štěkni. Jednat s ním bude Gracík. 
Kontakt poskytne Metelec.

d)      Řešení stížnosti na činnost RS nespadá do kompetence výboru MO. V tomto smyslu odpoví 
Jungvirt.

4)      Projednáno.

a)      Podána stížnost na MÚ Strakonice, odbor životního prostředí na probíhající stavbu sběrače 
povrchové vody z komunikace v kú Mutěnice. Názor výboru MO je, že dojde k ohrožení ryb na 
rybochovném zařízení. Budeme uplatňovat náhradu vzniklé škody.

b)      V souvislosti s předcházejícím bodem byla otevřena otázka hledání „bezpečnějšího“ vodního 
zdroje pro sádky(vrt, čistírna).

c)      Naskytla se možnost koupit rybník v Kalenicích za cenu 250 000 Kč + poplatky. Výbor 
souhlasí, smlouvu a ostatní náležitosti připraví JUDr. Černý. Přiznání k dani z převodu 
nemovitosti připraví Mareš.

d)      Gracík informoval o průběhu letního rybářského tábora. S průběhem vyslovil spokojenost. 
Problémy jsou s uskladněním materiálu, který byl až doposud uskladněn v DDM Strakonice, kde 
to již není možné. Řešení bude najít odpovídající prostory na sádkách.

e)      Proběhla diskuze o možných zdrojích financování budování nových vodních ploch. Zjištěním 
možností pověřen Gracík.

f)        Jednáme o dokoupení pozemku u sádek od Českého zahrádkářského svazu. Jedná se o cca 50 
m2. Pozemek navazuje na nedávno odkoupený pozemek u klubovny potřebný pro vybudování 
sádky č.4. Jednáním pověřen Jungvirt.

g)      Projednána možnost prodeje části produkce kapra. Předpokládaná tržba ve výši cca 300 000 Kč 
by pokryla výše zmíněný nákup rybníka v Kalenicích. Na osazení revíru je podle vyjádření 
hospodáře Novotného připraveno dostatečné množství kapra(jak kusově, tak váhově), včetně jeho 
vysazení nad zarybňovací plán. Výbor schválil poměrem hlasů 6 pro a 1 se zdržel. Toto opatření 
volíme i z toho důvodu, že tak velké vysazení kapra nad plán neakceptuje JčÚS a toto vysazení 
prakticky neproplácí. 



h)      Proběhla diskuze o zřízení Revíru místního významu na pískovnách Slaník a Sedlíkovice. 
Pokračování na dalším výboru.

i)        Projednán zápis Kontroly č.1. Kontrolu provedla Dozorčí komise(Erhart, Procházka). Kontrola 
byla zaměřena na jarní výlovy, práci s mládeží a vedení evidence provozu vozidla.

j)        Prodiskutována možnost chovu ryb v chráněné rybí oblasti Mlýnská stoka. Předseda bude 
jednat na odboru životního prostředí.

k)      Byla otevřena otázka vhodnosti vysazení ryb do Staré řeky v Sudoměři z důvodu problémů při 
přezimování. Tato část revíru je nadměrně zatížená bahnem a výška vodního sloupce je 
nedostatečná. Odbahnění by představovalo velkou investici do pozemků, které nám nepatří. 
Hnilička pověřen zjištěním seznamu majitelů pozemků. Poté proběhne jednání o možném odkupu 
a následném řešení celé problematiky.

5)      Příští výbor 4.9. od 17 hod na sádkách.

 

Zapsal Gracík  


